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ЧЕРНІГІВСЬКА МІСЬКА РАДА
КОМІСІЯ З ПИТАНЬ ТЕХНОГЕННО-ЕКОЛОГІЧНОЇ БЕЗПЕКИ ТА 

НАДЗВИЧАЙНИХ СИТУАЦІЙ
14000, м. Чернігів, вул. Магістратська, 7 тел. 675-099

№ На №

Протокол № 21
засідання міської комісії з питань техногенно -  екологічної 

безпеки та надзвичайних ситуацій

“19 ” червня 2020 р. м. Чернігів

ГОЛОВУВАВ: Черненко А.В. -  заступник міського голови -  перший 
заступник голови комісії.

ПРИСУТНІ: члени комісії за списком у кількості 13 чол.

ЗАПРОШЕНІ:
Миколаєнко Р.С. -  начальник юридичного відділу міської ради.
Хрустицький В. А. -  начальник КГІ «Муніципальна варта» міської ради.
Білогура В. О. -  начальник управління освіти міської ради.
Шевчук О. І. -  начальник управління культури та туризму міської ради.

СЛУХАЛИ: І. Про виконання заходів щодо запобігання розповсюдженню 
коронавірусної інфекції на території м. Чернігова.

ДОПОВІДАВ: Кухар В.В. -  начальник управління охорони здоров’я міської 
ради.

Довів епідемічну ситуацію станом на 19.06.2020 року на території міста 
протягом останніх семи днів:

- інцидентність (середня кількість нових випадків СОУЮ-19 за останні 7 
днів на 100 тисяч населення) становить 16.3 на 100 тис. населення міста 
(47 випадків захворівши проти 35 за попередній тиждень);

- завантаженість ліжок у закладах охорони здоров’я, визначених для 
госпіталізації пацієнтів з підтвердженим випадком СОУІІ>19. становить 
23.1% (попередні 40%);

- Середня кількість тестування методом полімеразної ланцюгової реакції та
імуноферментного аналізу складає 24,0 на 100 тис. населення міста.

В цілому ситуація контрольована.



У зв’язку зі зростанням показника інцидентності, наголосив на необхідності 
посилення дотримання правил носіння масок, миття та дезінфекції рук, 
дотримання соціальної дистанції тощо.

ВИСТУПИЛИ:
Білогура В. О. -  начальник управління освіти міської ради.
Запропонував розглянути питання щодо надання дозволу для проведення 

занять, відповідно до укладених договорів оренди комунального майна із 
закладами освіти, з кількістю учасників не більше ніж 10 осіб та дотримання 
визначених Міністерством охорони здоров’я України протиепідемічних заходів.

Шевчук О. І. -  начальник управління культури та туризму міської ради.
Запропонував розглянути питання щодо відновлення роботи закладів 

культури, у тому числі: театрів, концертних організацій, бібліотек, музеїв, музеїв 
1$росто неба та історико-культурних заповідників.

Заслухавши доповідача та виступаючих комісія вирішила:
1. Інформацію прийняти до уваги.
2. Дозволити з 22 червня 2020 року:
2.1. Роботу закладів освіти Чернігівської міської ради для проведення занять, 

відповідно до укладених договорів оренди комунального майна за умови 
безперечного виконання вимог Постанови Головного державного санітарного 
лікаря від 2 червня 2020 року №33.

2.2. Роботу закладів культури, у тому числі: театрів, концертних організацій, 
бібліотек, музеїв, музеїв просто неба та історико-культурних заповідників за 
умови безперечного виконання вимог Постанови Головного державного 
санітарного лікаря від 2 червня 2020 року №35.

2.3. У зв’язку зі зростанням показника інцидентності, посилити контроль за 
дотриманням правил носіння масок, миття та дезінфекції рук, дотримання 
соціальної дистанції тощо.

3.Чернігівському міському управлінню Головного управління
Держпродспоживслужби в Чернігівській області (Михед В.М.), Чернігівському 
відділу поліції Головного управління Національної поліції України в 
Чернігівській області (Домарацький А.М.), Управлінню патрульної поліції 
Департаменту патрульної поліції Національної поліції України в області 
(Думич А.А.), комунальному підприємству «Муніципальна варта» міської ради 
(Хрустицький В.А.):

Організувати періодичний контроль за дотриманням санітарно- 
епідеміологічних норм та карантинних обмежень у межах повноважень.

На час дії карантину.
4. Управлінню культури та туризму міської ради (Шевчук О.І.), управлінню 

освіти міської ради (Білогура В. О.).
До відома та врахування в роботі.
Довести рішення комісії до відповідних керівників.
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Голосували: «За» - 12. «Проти» - 1.
Невідкладно.

СЛУХАЛИ: II. Про затвердження місць розташування сезонних
рятувальних постів на воді де можливе велике перебування 
відпочиваючих.

ДОПОВІДАВ:
Годуй Г.В. ~ начальник відділу з питань надзвичайних ситуацій та 

цивільного захисту населення міської ради.

Враховуючи багаторічну статистику щодо локації відпочиваючих біля води і 
випадки небезпечних подій з загибеллю мешканців на водоймах міста, 
запропонував затвердити 3 місця розташування сезонних рятувальних постів на 
воді деЗможливе велике перебування відпочиваючих, а саме:

- гідрокар’єр мікрорайон «Лісковиця» (вул. Варзара) - 2 пости
- р. Стрижень район ландшафтного парку «Ялівщина» (вулиця Героїв 

Чорнобиля -  1пост

Заслухавши доповідача та виступаючих комісія вирішила:
1. Інформацію прийняти до уваги.
2. Затвердити 3 місця розташування сезонних рятувальних постів на воді де 

можливе велике перебування відпочиваючих, а саме:
- гідрокар’єр мікрорайон «Лісковиця» (вул. Варзара) - 2 пости
- р. Стрижень район ландшафтного парку «Ялівщина» (вулиця Героїв 

Чорнобиля -  Іпост

Голосували: «За» - 13. «Одноголосно»

СЛУХАЛИ: III. Про мікробіологічне дослідження води на території міського 
пляжу «Золотий берег».

ДОПОВІДАВ:
Годун Г.В. -  начальник відділу з питань надзвичайних ситуацій та 

цивільного захисту населення міської ради.
Довів що 6 червня 2020 року на території міського пляжу «Золотий берег» 

Чернігівським міським відділом ДУ «Чернігівський обласний лабораторний 
центр» МОЗ України здійснювалося дослідження води.

За результатами дослідження є незначне перевищення показника 
біохімічного споживання кисню (БСК-20) 6,2млг/л при нормі б.Омлг/л, та 
поросив завідувача Чернігівського міського відділу ДУ «Чернігівський обласний 
лабораторний центр» МОЗ України надати роз’яснення з цього приводу.
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ВИСТУПИЛИ:
Василець В.П. -  Завідувач Чернігівського міського відділу ДУ 

«Чернігівський обласний лабораторний центр» МОЗ України.
Повідомив комісії, що зазначене перевищення не може бути підставою для 

обмеження чи заборони використання території пляжу та його акваторії за 
призначенням, так як мікробіологічні показники знаходяться в нормі.

Заслухавши доповідача та виступаючих комісія вирішила:
1. Інформацію прийняти до уваги.
2. Прес -  службі міської ради (Чусь Н.М.).

Забезпечити доведення рішення комісії до місцевих засобів масової 
інформації та оприлюднення на сайті міської ради.

Невідкладно.

Голосували: «За» - 13. «СУ

Перший заступник голови комісії А. ЧЕРНЕНКО

Заступник голови комісії Г. ГОДУН
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